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ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 30 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2025 m. gegužės 22 d. Nr. T2-5

Šilalė

Posėdis įvyko 2025-05-22 10.00 – 14.00 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 23 Tarybos nariai

(sąrašas pridedamas).

Nedalyvavo: Dainius Bergelis, Gintas Navardauskas.

Posėdyje dalyvavo 20 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas).

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą, jei

iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi: Remigijus

Jonutis, Algirdas Meiženis, Vida Miknienė (pirmininkė).

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl Budinčių gydytojų pediatrų pagrindinio darbo užmokesčio pastoviosios dalies

apmokėjimo už budėjimus VšĮ Šilalės rajono savivaldybės sveikatos centro Priėmimo ir skubios

pagalbos skyriuje iš Šilalės rajono savivaldybės biudžeto lėšų tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

2. Dėl 2024 metų Šilalės rajono savivaldybės metinių ataskaitų rinkinio patvirtinimo.

Pranešėjai: Tadas Bartkus, Andrius Jančauskas.

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 21 d. sprendimo Nr. T1-26

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 21 d. sprendimo Nr. T1-27

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėjai: Tadas Bartkus, Danguolė Vėlavičiutė.

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės biudžeto sudarymo ir vykdymo taisyklių patvirtinimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

6. Dėl tarnybinių lengvųjų automobilių įsigijimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

7. Dėl Visos dienos mokyklos grupės/pailgintos darbo dienos grupės veiklos

organizavimo Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose tvarkos aprašo

patvirtinimo. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

Elektroninio dokumento nuorašas
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8. Dėl Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijos nuostatų, patvirtintų Šilalės rajono

savivaldybės tarybos 2024 m. liepos 25 d. sprendimu Nr. T1-199 „Dėl Šilalės Dariaus ir Girėno

progimnazijos nuostatų patvirtinimo“, pakeitimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

9. Dėl Šilalės rajono savivaldybės kultūros centro ir struktūrinių padalinių – filialų

teikiamų mokamų paslaugų kainų sąrašo patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

10. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. balandžio 24 d. sprendimo Nr. T1-

93 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje esančių nekilnojamųjų kultūros paveldo vertybių

ir architektūrinę, kultūrinę, sakralinę reikšmę turinčių objektų tvarkymo ir pritaikymo visuomenės

poreikiams finansavimo paraiškų atrankos darbo grupės veiklos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

11. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės ir Raseinių rajono savivaldybės

bendradarbiavimo sutarties pasirašymui.

Pranešėja Vaida Janulevičienė.

12. Dėl projekto „Šilalės rajono gatvių apšvietimo modernizavimo investicijų projekto

įgyvendinimas valdžios ir privataus subjektų partnerystės būdu“ įgyvendinimo valdžios ir

privataus subjektų partnerystės būdu tikslingumo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

13. Dėl valstybinės žemės sklypo, esančio Tenenių miestelyje, Tenenių seniūnijoje,

Šilalės rajono savivaldybėje, įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

14. Dėl valstybinės žemės ūkio paskirties žemės sklypo, kadastro Nr. 8734/0008:530,

unikalus Nr. 4400-0989-2295, esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Kaltinėnų seniūnijoje,

Kaltinėnų miestelyje, nuomos.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

15. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Traksėdžio seniūnijos Dirkintų kaimo Paupio gatvės

geografinių charakteristikų pakeitimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

16. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros programos

vertinimo komisijos sudarymo, jos nuostatų ir Šilalės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio

verslo plėtros programos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

17. Dėl elektros oro linijų atramų pirkimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

18. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto nurašymo,

išardymo ir likvidavimo. 

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

19. Dėl žemės mokesčio ir valstybinės žemės nuomos mokesčio lengvatų 2025 metams

nustatymo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

20. Dėl 2025 metų neapmokestinamojo žemės sklypo dydžio nustatymo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

21. Dėl žemės mokesčio tarifų nustatymo 2026 metams.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

22. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. sausio 30 d. sprendimo Nr. T1-22

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025 metų melioracijos darbų, finansuojamų valstybės biudžeto

lėšomis, sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

23. Dėl Šilalės rajono savivaldybės saugotinų želdinių kirtimo, kitokio pašalinimo iš

augimo vietos ar intensyvaus genėjimo leidimų išdavimo, prašymų dėl želdinių atkuriamosios
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vertės kompensacijos dydžio perskaičiavimo nagrinėjimo, sumokėtos želdinių atkuriamosios

vertės kompensacijos grąžinimo tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

24. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-91 „Dėl

Šilalės rajono savivaldybės lėšų, reikalingų viešųjų želdynų ir želdinių apsaugai, priežiūrai ir

tvarkymui, viešųjų želdynų kūrimui ir želdinių veisimui, želdynų ir želdinių inventorizavimui,

viešųjų želdynų ir želdinių būklės ekspertizėms atlikti, skyrimo tvarkos aprašo patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

25. Užimtumo tarnybos prie Lietuvos Respublikos socialinės apsaugos ir darbo

ministerijos Klaipėdos klientų aptarnavimo departamento Šilalės skyriaus informacija.

Pranešėjai: Jurgita Petraitienė, Mindaugas Macas

Posėdžio pirmininkas informavo, jog yra siūloma išbraukti 16 darbotvarkės klausimą

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės Smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros programos vertinimo

komisijos sudarymo, jos nuostatų ir Šilalės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo

plėtros programos aprašo patvirtinimo“ bei atitinkamai patikslinti numeraciją. Klausė, ar bus

klausimų, pasiūlymų dėl darbotvarkės.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už darbotvarkę su pakeitimu.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai vienbalsiai pritarė pateiktai darbotvarkei. Balsavo:

UŽ – 22. 

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.

1. SVARSTYTA. Budinčių gydytojų pediatrų pagrindinio darbo užmokesčio pastoviosios

dalies apmokėjimo už budėjimus VšĮ Šilalės rajono savivaldybės sveikatos centro Priėmimo ir

skubios pagalbos skyriuje iš Šilalės rajono savivaldybės biudžeto lėšų tvarkos aprašo

patvirtinimas.

Birutė Žirlienė, Alfonsas Motuzas ir Valdemaras Jasevičius nusišalino nuo klausimo

svarstymo, priežastį nurodė ir paliko posėdžių salę. 

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – tvarkos aprašo 1

priedo sutarties 13 punkte patikslinti skyriaus pavadinimą ir įrašyti „Biudžeto ir strateginio

planavimo skyriaus“ bei taip pat patikslinti skyriaus pavadinimą sutarties 1 priede ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, laukiamas rezultatas - užtikrintos vaikų sveikatos paslaugos ir

dirbantys budintys pediatrai kiekvieną dieną nuo 19.00 val. vakaro iki 7.00 val. ryto, taip pat

savaitgaliais ir švenčių dienomis, tad, kaip bus siekiama, jog įvardintas siektinas rezultatas būtų

įgyvendinamas ir netaptų tik gražiu parašymu. 

I. Butvidienė paaiškino, kad laukiami rezultatai tai tie, kuriuos tikimasi ir norima užtikrinti,

tačiau kartais ne viskas priklauso nuo įstaigos vadovo. Pranešėja sakė, jog budinčių pediatrų surasti

labai sudėtinga ir jų šiuo metu turima tiek, kiek įmanoma, patikino, kad kiekvienas pacientas

atvykęs į Priėmimo ir skubios pagalbos skyrių yra apžiūrimas.

R. Norvilienė pasisakė, jog antrus metus iš eilės nepritarta Šilalės rajono savivaldybės

sveikatos centro (toliau – Sveikatos centras) metinei ataskaitai, tarybos narė domėjosi, ar buvo
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kalbėtasi su vadovu kaip pagerinti paslaugų kokybę, ar buvo sudarytas tobulinimo planas, kaip

atsižvelgta į tarybos narių siunčiamą signalą, kad su šia įstaiga nėra viskas gerai.

T. Bartkus atsakė, kad Sveikatos centro metinė ataskaita niekaip nėra susijusi su šiuo

sprendimo projektu, tačiau su direktoriumi nuolatos yra kalbamasi ir bendraujama, o pagal teisės

aktus taryba nepritarusi ataskaitai turėtų suformuoti kas yra blogai ir ką direktorius turėtų pataisyti

ataskaitoje.

L. Dargienė tikslinosi dėl 2 ir 5 tvarkos aprašo punkto, klausė, ar tai neskatina Sveikatos

centro turėti bent minimalų nuostolį tam, kad būtų išlaikyti budintys pediatrai, ar nebūtų tikslinga

5 punkte vietoje žodžio „įstaiga“ įrašyti „Priėmimo ir skubios pagalbos skyrius“.

T. Bartkus atsakė, kad pediatrų budėjimai visada bus nuostolingi, kad nebūtų nuostolingi

turėtų būti dideli lankytojų skaičiai. Paaiškino, kad šie punktai yra tam, kad nenutiktų taip, jog

įstaigai dirbant pelningai savivaldybė vis tiek mokėtų už pediatrus ir taip būtų pakeliamas bendras

įstaigos pelnas, tad vadovaujantis šiais punktais būtų mokama tuomet, jei įstaiga dirbtų

nuostolingai.

Toliau nariai diskutavo dėl 2 ir 5 tvarkos aprašo punktų.

R. Vaitiekus klausė dėl tvarkos aprašo 2 skyriaus 6 punkto, koks yra Sveikatos centre

budinčių pediatrų pagrindinio darbo užmokesčio pastoviosios dalies koeficientas bei, jeigu yra,

kokia yra kintamoji dalis.

I. Butvidienė paaiškino, kad dėl pastoviosios dalies yra tariamasi su gydytoju, koeficientas

nėra mažesnis nei 2,5.

T. Bartkus papildė, kad kiekvienam budinčiam pediatrui gali būti nustatytas skirtingas

koeficientas ir tikėtina, kad nėra nustatyti minimalūs koeficientai.

R. Vaitiekus domėjosi ar kintamoji dalis yra didesnė negu pastovioji.

I. Butvidienė atsakė, kad kintamoji dalis yra pagal darbo užmokesčio tvarką.

T. Bartkus papildė, kad kintamoji dalis gali būti iki 80 proc.

R. Jonutis pasisakė dėl Sveikatos centro metinės ataskaitos. Klausė kiek konkursų buvo

skelbta dėl budinčių pediatrų, jog būtų įtraukta į trūkstamų specialistų sąrašą.

J. Skrodenienė atsakė, kad konkursas yra paskelbtas nuo kovo 14 d., jie vyksta nuolatos ir

kol kas nėra duomenų, jog būtų susidomėjęs bent vienas pediatras.

Toliau nariai diskutavo dėl budinčių pediatrų įtraukimo į trūkstamų specialistų sąrašą ir

dėl budinčių pediatrų trūkumo.

R. Vaitiekus domėjosi ar viskas gerai su esamais dviem pediatrais, ar viskas stabilu, ar

neplanuoja išvykti dirbti kitur.

T. Bartkus atsakė, jog šiai dienai viskas stabilu.

L. Dargienė siūlė tvarkos aprašo 5 punkte vietoje žodžio „įstaigos“ įrašyti „Priėmimo ir

skubios pagalbos skyrius“.

Pasisakė posėdžio pirmininkas ir painformavo, jog pasiūlymas nebus teikiamas balsavimui,

nes tai būtų esminis pakeitimas.

Pasisakė R. Gečienė, R. Norvilienė, R. Vaitiekus, J. Skrodenienė.

Iš posėdžių salės išėjo V. Jankauskaitė-Milčiuvienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Budinčių gydytojų pediatrų

pagrindinio darbo užmokesčio pastoviosios dalies apmokėjimo už budėjimus VšĮ Šilalės rajono

savivaldybės sveikatos centro Priėmimo ir skubios pagalbos skyriuje iš Šilalės rajono savivaldybės

biudžeto lėšų tvarkos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. NEBALSAVO – 1.

Į posėdžių salę sugrįžo B. Žirlienė, A. Motuzas, V. Jasevičius, V. Jankauskaitė-

Milčiuvienė.

2. SVARSTYTA. 2024 metų Šilalės rajono savivaldybės metinių ataskaitų rinkinio

patvirtinimas.
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Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė pasisakė dėl demografinės situacijos ir klausė pranešėjo, kokia yra vizija dėl

rajono padėties, projektų, infrastruktūros ir socialinių dalykų likusią kadencijos dalį.

T. Bartkus atsakė, kad tokie demografiniai pokyčiai vyksta jau daugiau kaip 30 metų ir

gyventojų skaičiaus sumažėjimas rajone neįvyko per metus ar du, visgi, situacija stebima, buvo

darytos analizės ir matyti, jog skaičiai artėja prie stabilizavimosi, pvz.: palyginus su ankstesnių

metų duomenimis, gimstamumas išsilaiko panašus. Paminėjo, jog įgyvendinami projektai tarybai

žinomi, vizija nepasikeitusi.

A. Giedraitienė teiravosi apie verslo pritraukimą, naujų vietų sukūrimą per praėjusius

metus. 

T. Bartkus atsakė, kad Šilalės rajone nedarbo lygis yra vienas mažiausių, nesiekia Lietuvos

vidurkio. Tačiau šiai dienai savivaldybė neturi pagrindinio resurso – žemės sklypų, jog  pritraukti

naujų verslų, visi komerciniai sklypai yra išparduoti. Ieškome sprendimų, sklypų, kalbamės su

privačiais savininkais ir nėra taip jog niekas nevyktų, vyksta ir statyba ir verslų plėtra. Užsiminė

apie verslo programoje atsirasiančią galimybę prisidėti prie verslo plėtros.

R. Norvilienė pasisakė dėl ateities vizijos, prašė papasakoti apie konkretesnius ateities

vaizdus, ambicijas. 

T. Bartkus siūlė atsisukti ankstesnių metų ataskaitos svarstymo vaizdo įrašą, kuriame yra

atsakyta į tą patį klausimą apie viziją, nes atsakymas nepasikeitė.

L. Dargienė tikslinosi dėl savivaldybės pastato 2 aukšto remonto metu pakeistų durų sumos.

T. Bartkus atsakė, kad už ataskaitoje įvardintą sumą buvo sutvarkytas visas aukštas, ne tik

pakeistos durys. 

R. Vaitiekus domėjosi kokia yra pozicija dėl NT mokesčio.

T. Bartkus atsakė, kad NT įstatymas keičiasi kiekvieną dieną, tačiau yra už tai, kad rajone

pirmasis NT turtas būtų neapmokestinamas, arba labai minimaliai apmokestinamas, o antras,

trečias, ketvirtas ir t.t. būstai turėtų būti apmokestinami, taip pat turėtų būti apmokestinamas

pirmas prabangus būstas. Pasisakė apie besikeičiančią situaciją dėl GPM. 

R. Gečienė klausė, ar bijote kritikos ir savikritikos, jeigu nebijote pasakykite kur jūsų

manymu dar galite pasitempti, galbūt įžvelgiate problemas ir trūkumus savo, kaip mero darbe.

T. Bartkus atsakė, kad konstruktyvi kritika visada yra priimama, o pasitempti visada yra

kur. Visgi, tobulinti norėtųsi savo kaip vadovo griežtumą biudžetinių įstaigų vadovų atžvilgiu,

matau trūkumus kuriuos reikėtų taisyti, taip pat kaip savivaldybės vadovą neramina tai, kad galbūt

kažkur esame per lėti, savivaldybės procesai turėtų trukti kaip įmanoma trumpiau. 

A. Dambrauskas domėjosi dėl daugiabučių statymo.

T. Bartkus atsakė, kad nuomininkas yra išsinuomojęs sklypus, moka nuomos mokestį ir

pagal sutartį per 2 metus turi pastatyti daugiabutį, tačiau praėjusį mėnesį suėjo lygiai metai nuo

statybos leidimo išdavimo, informavome nuomininką, jog, jeigu nebus jokių veiksmų, planuojame

nutraukti su juo sutartį ir iš naujo skelbti nuomą.

R. Jonutis klausė, ar Šilalės rajono savivaldybė turi subsidiją jaunų šeimų 1-ojo būsto

įsigijimui.

T. Bartkus atsakė, kad neturi.

R. Jonutis klausė, ar nemanote, kad tokia subsidija būtų puiki paskata jaunoms šeimos

apsigyventi Šilalėje. 

T. Bartkus atsakė, kad anksčiau galiojusi tvarka buvo palanki jaunoms šeimoms, tačiau

toji tvarka buvo pakeista ir nebetapo tokia palanki. Teko kalbėtis su Socialinės apsaugos ir darbo

ministerijos vadovybe apie tai, jog Vyriausybė šioje srityje planuoja pakeitimus, tvarkys šį aprašą

ir finansavimo modelį ir tik sulaukę ir pamatę naująjį tvarkos aprašą galėtume priimti sprendimus.

R. Jonutis teiravosi dėl savivaldybės subsidijos jaunų šeimų pirmajam būstui įsigyti bei

dėl balų.

R. Norvilienė pasisakė ir teiravosi apie reprezentacines išlaidas, prašė paaiškinti kodėl yra

išaugusi suma (26 000 Eur didesnė suma negu 2023 m.).
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T. Bartkus atsakė, jog tiksliai negalime atsakyti kodėl susidarė toks skirtumas, nes

nepasitikslinome informacijos. 

Papildė A. Jančauskas, jog dirbamame su tarybos patvirtintu biudžetu, kiek skyrėte tai

eilutei į tiek ir yra sutelpama, sumos neviršijame ir papildomai nesame prašę. 

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė pasisakė ir klausė, kokia yra nesėkmės priežastis, kodėl

rajonas yra ant išnykimo ribos, galbūt jūs, kaip rajono vadovas, šią situaciją matote visai kitaip,

koks jūsų požiūris kodėl taip yra.

T. Bartkus atsakė, jog labai prisirišame prie vieno duomens – mažėjančio gimstamumo ir

didėjančio mirtingumo, panašūs rodikliai yra beveik visoje Lietuvoje ir tai nieko nuostabaus, tokį

klausimą galima užduoti visoms savivaldybėms. Neseniai matytame Valstybinės mokesčių

inspekcijos pranešime Tauragės regionas nurodytas kaip daugiausiai pažangos padaręs ir padidinęs

skaičius, kurie yra auginantys bendrą vidaus produktą ir mes esame judantys į priekį, kaip

regionas. Apart gimstamumo ir mirtingumo rodiklių daugiau nėra jokių kitų rodiklių kurie prastėtų

rajone. 

R. Vaitiekus teiravosi dėl giliukų iniciatyvos, ar dar yra planas tai tęsti.

T. Bartkus atsakė, kad giliukų akcija yra privataus asmens iniciatyva ir pats iniciatorius

turėtų atsakyti ar mato giliukų plėtojimą. 

Pasisakė R. Vaitiekus dėl giliukų ir turizmo plėtojimo.

A. Giedraitienė klausė, kokiu pagrindu griežtėsite ir kokiu pagrindu buvote griežtas, ar

politiniu, partiniu.

T. Bartkus atsakė, kad ne.

R. Jonutis domėjosi dėl verslo, kiek pernai susikūrė naujų verslų ir kiek nutraukė veiklą.

T. Bartkus atsakė, jog šiuo metu neturi tokių duomenų. Sakė, jog ankstesniais metais, kai

būdavo tikrinami duomenys, skaičiai išlikdavo labai panašūs. 

R. Jonutis klausė, jeigu Šilalės rajone būtų labiau vystomas turizmas, ar nemanote, kad

tuomet pavyktų pritraukti daugiau verslų.

T. Bartkus atsakė, kad turizmo verslų daugėja, jie vystosi. Taip pat vyksta susitikimai,

diskusijos, priimami atitinkami sprendimai turizmo gerinimui ir plėtojimui.

Papildė A. Jančauskas. 

A. Motuzas tikslinosi dėl bukletų turizmo informaciniame centre, ar jie yra mokami.

T. Bartkus atsakė, kad dalis bukletų yra nemokami, kai kurie papildomi galbūt yra mokami,

tačiau kalbėjome apie tai, jog pagrindinis bukletas turėtų būti nemokamas.

A. Motuzas teiravosi dėl piliakalnių ženklinimo.

T. Bartkus atsakė, kad seniūnai buvo informuoti, jog turi susitvarkyti netinkamus

ženklinimus. 

R. Gečienė tikslinosi dėl turizmo bukletų anglų kalba.

Pasisakė R. Vaitiekus, V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, R. Jonutis, R. Toleikis, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl 2024 metų Šilalės rajono

savivaldybės metinių ataskaitų rinkinio patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 5.

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 21 d. sprendimo

Nr. T1-26 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027 metų strateginio veiklos plano

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą, informavo, jog yra surinkta

16 679 Eur (kompensavus atkuriamąją želdinių vertę), todėl atitinkamai reikalinga patikslinti

aplinkos apsaugos rėmimo specialiąją programą, iš šios sumos skirti 3336 Eur Šilalės rajono

savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo specialiajai programai, 13 343 Eur skirti naujų

želdinių įsigijimui, veisimui, darbų finansavimui, taip pat numatyta Šilalės sporto mokyklai skirti

10 000 Eur (į kitas neišvardintas pajamas) specialaus inventoriaus įsigijimui, jaunų dviratininkų
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išlaikymui, lėšos paimamos iš tarybos narių atstatytų lėšų išmokoms ir prašė pritarti pateiktam

sprendimo projektui.

R. Norvilienė klausė, kokia savivaldybės turimų paskolų suma, kiek šiais metais

planuojama palūkanų ir ar yra planuojama šiais metais imti naują paskolą.

D. Vėlavičiutė atsakė, kad savivaldybė paskolų turi už 1,8 mln. Eur, grąžiname 816 000

Eur paskolų, o palūkanų virš 100 000 Eur.

R. Norvilienė tikslinosi dėl palūkanoms numatytos sumos.

T. Bartkus paaiškino, kad metų eigoje palūkanų suma gali mažėti. Mes, kaip savivaldybė,

galime turėti 60 proc. nuo GPM, tai yra beveik 11 mln. Eur paskolų ir esame viena iš nedaugelio

savivaldybių, kuri paskolų sumą nedidina, o mažina. Tačiau tai nereiškia kad neimsime paskolų.

R. Norvilienė klausė, ar buvo pasidomėta dėl Pajūryje esančių teniso kortų apmokestinimo,

ar teko bendrauti su Pajūrio bendruomenės atstovais ir, ar buvo ieškotas bendras sprendimas, jog

ši sporto erdvė nebūtų apmokestinama.

T. Bartkus  atsakė, kad dar neteko pabendrauti šia tema, bet pabandysime padiskutuoti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2025 m. vasario 21 d. sprendimo Nr. T1-26 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027 metų

strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 21 d. sprendimo

Nr. T1-27 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2025 m. vasario 21 d. sprendimo Nr. T1-27 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027 metų

biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Skelbiama 30 min. pertrauka.

Po pertraukos posėdis tęsiamas. Posėdyje dalyvauja visi 23 Tarybos nariai.

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės biudžeto sudarymo ir vykdymo taisyklių

patvirtinimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

biudžeto sudarymo ir vykdymo taisyklių patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

6. SVARSTYTA. Tarnybinių lengvųjų automobilių įsigijimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, biudžete buvo numatyta 50 000 Eur 3 automobiliams ir lizingui,

dabar planuojami 5 automobiliai ir 140 000 Eur, kodėl toks skirtumas ir iš kur dengsite šį atsiradusį

skirtumą.

T. Bartkus paaiškino, jog buvo planuota 50 000 Eur panaudoti 3 automobilių pradiniam

įnašui ir lizingui, tačiau pasižiūrėjus rinkos kainas, matyti, jog už tą pačią sumą galime sumokėti

už 5 automobilių pradinius įnašus, lizingą ir įmokas iki metų galo. Kitais metais įmokoms reikės

numatyti lėšas iš biudžeto.

R. Norvilienė prašė įvardinti kam planuojama šiuos automobilius skirti ir kokia tvarka

parinktos vienokios ar kitokios įstaigos.
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T. Bartkus atsakė, kad numatyta vieną automobilį skirti Kaimo reikalų ir aplinkosaugos

skyriui bei kitus keturis seniūnijoms (Kvėdarnos, Laukuvos, Traksėdžio, Pajūrio). Pasisakė dėl

senų automobilių perdavimo.

L. Dargienė klausė, kodėl Kaimo reikalų ir aplinkosaugos skyriui numatytas automobilis,

nes dar prieš dvejus metus skyrius buvo įsigijęs džipą.

T. Bartkus paaiškino, jog dėl to, nes šiai dienai melioratoriams nėra tinkamos transporto

priemonės važiuoti tikrinti griovių.

R. Jonutis domėjosi kokios tai transporto priemonės bus.

T. Bartkus atsakė, kad galvojame apie benzininius automobilius, krosoverius.

R. Vaitiekus prašė užtikrinti, jog jeigu įvyks viešas pirkimas ir bus nupirkti automobiliai,

kad šį kartą keturių varomųjų visureigiu naudosis Kaimo reikalų ir aplinkosaugos skyriaus

melioratoriai, o kai jiems nereikės automobiliu galės naudotis kiti.

T. Bartkus patikino.

R. Vaitiekus tikslinosi dėl automobilių sumų.

A. Dambrauskas klausė, ar visų automobilių specifikacijos bus vienodos, ar vienas

automobilis bus išskirtinis.

T. Bartkus atsakė, kad specifikacija galėtų būti skirtinga.

R. Gečienė klausė, ar buvo daugiau prašymų iš kitų įstaigų dėl automobilių įsigijimo, ar

numatoma galimybė įsigyti kitais arba dar kitais metais, jei pateiktų prašymą.

T. Bartkus atsakė, kad prašymų buvo daug, poreikis yra ir kitais metais svarstysime,

vertinsime dėl galimybės įsigyti dar automobilių.

Pasisakė R. Vaitiekus, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl tarnybinių lengvųjų automobilių

įsigijimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

7. SVARSTYTA. Visos dienos mokyklos grupės/pailgintos darbo dienos grupės veiklos

organizavimo Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose tvarkos aprašo

patvirtinimas.

Asta Bataitytė ir Artūras Dambrauskas nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį

nurodė ir paliko posėdžių salę.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Visos dienos mokyklos

grupės/pailgintos darbo dienos grupės veiklos organizavimo Šilalės rajono savivaldybės bendrojo

ugdymo mokyklose tvarkos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo A. Bataitytė, A. Dambrauskas.

8. SVARSTYTA. Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijos nuostatų, patvirtintų Šilalės

rajono savivaldybės tarybos 2024 m. liepos 25 d. sprendimu Nr. T1-199 „Dėl Šilalės Dariaus ir

Girėno progimnazijos nuostatų patvirtinimo“, pakeitimas.

Lineta Dargienė, Edmundas Auškalnis ir Raimundas Vaitiekus nusišalino nuo klausimo

svarstymo, priežastį nurodė ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė pasisakė dėl naujai įrengtame Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijos (toliau

– Progimnazija) korpuse trūkstančių kondicionierių ir klausė, ar ši situacija jums žinoma ir kaip

planuojama spręsti.
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T. Bartkus atsakė, kad taip, situacija žinoma, Progimnazija turi šiek tiek lėšų remontams,

priemonėms ir kaip tik yra sprendžiamas Upynos sk. valgyklos klausimas, kiek žinoma turėtų

pavykti iš ten sutaupyti lėšų ir galbūt tas lėšas bus galima nukreipti į kondicionierius, jeigu ne -

metų eigoje žiūrėsime ir spręsime.

A. Motuzas teiravosi, ar tai pirma ugdymo įstaiga, kurios nuostatai yra keičiami.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad pasikeitus teisės aktams ateisime ir su kitų ugdymo įstaigų

nuostatų pakeitimais.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės Dariaus ir Girėno

progimnazijos nuostatų, patvirtintų Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. liepos 25 d.

sprendimu Nr. T1-199 „Dėl Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijos nuostatų patvirtinimo“,

pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo L. Dargienė, E. Auškalnis, R. Vaitiekus.

9. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės kultūros centro ir struktūrinių padalinių –

filialų teikiamų mokamų paslaugų kainų sąrašo patvirtinimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Jonutis domėjosi kur kreiptis gyventojui su prašymu norint išsinuomoti patalpas

priklausančias Šilalės kultūros centro filialui, kokia būtų kaina.

T. Bartkus atsakė, kad kreiptis reikėtų i Šilalės kultūros centrą.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad salės seniūnijose priklauso bendruomenėms.

Toliau nariai diskutavo dėl prašymų pateikimo, patalpų nuomos ir kainos.

A. Meiženis tikslinosi dėl projektoriaus įkainio.

R. Jonutis klausė, kiek Šilalės kultūros centras turi padalinių ir kur, kuriems bus taikoma

konkrečiai ši tvarka.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad Šilalės kultūros centras patalpų seniūnijose neturi.

T. Bartkus paaiškino kada galios ši tvarka.

R. Jonutis teiravosi kaip buvo seniau.

T. Bartkus atsakė, kad taip ir buvo.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

kultūros centro ir struktūrinių padalinių – filialų teikiamų mokamų paslaugų kainų sąrašo

patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

10. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. balandžio 24 d. sprendimo

Nr. T1-93 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje esančių nekilnojamųjų kultūros paveldo

vertybių ir architektūrinę, kultūrinę, sakralinę reikšmę turinčių objektų tvarkymo ir pritaikymo

visuomenės poreikiams finansavimo paraiškų atrankos darbo grupės veiklos nuostatų

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2025 m. balandžio 24 d. sprendimo Nr. T1-93 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje esančių

nekilnojamųjų kultūros paveldo vertybių ir architektūrinę, kultūrinę, sakralinę reikšmę turinčių

objektų tvarkymo ir pritaikymo visuomenės poreikiams finansavimo paraiškų atrankos darbo

grupės veiklos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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11. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės ir Raseinių rajono savivaldybės

bendradarbiavimo sutarties pasirašymui.

Pranešėja Vaida Janulevičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo Šilalės rajono

savivaldybės ir Raseinių rajono savivaldybės bendradarbiavimo sutarties pasirašymui (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

12. SVARSTYTA. Projekto „Šilalės rajono gatvių apšvietimo modernizavimo investicijų

projekto įgyvendinimas valdžios ir privataus subjektų partnerystės būdu“ įgyvendinimas valdžios

ir privataus subjektų partnerystės būdu tikslingumas.

Algirdas Meiženis, Raimundas Vaitiekus, Lineta Dargienė, Rimas Vaičikauskas, Rima

Norvilienė, Egidijus Gečas, Raimundė Gečienė, Artūras Dambrauskas, Aistė Giedraitienė, Vida

Miknienė, Erika Gargasė, Valdemaras Jasevičius, Rolandas Toleikis, Remigijus Jonutis ir Akvilė

Gargasaitė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė.

Nelikus kvorumo nusišalinimams nepritarta bendru sutarimu, klausimas svarstomas iš

esmės.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, partnerystė su privačiu sektoriumi taryboje svarstoma pirmą kartą, o

pritarus šiam sprendimui savivaldybė įsipareigotų mokėti 6,4 mln. Eur per 17 metų, tai reiškia,

jog per 17 metų savivaldybė privačiam subjektui sumokėtų 2,5 mln. Eur vien tik tais iš

savivaldybės lėšų, tad, ar tikrai įvertinote riziką, ar įvertinote, kad tai ilgas laikotarpis ir, ar

savivaldybė bus pajėgi išmokėti šią sumą.

T. Bartkus atsakė, kad taip įvertinome, 17 metų ilgas laiko tarpas, žiūrėjome galimybes,

tokia praktika šiai dienai naudojama daugelyje savivaldybių ir, bet kuriame etape, jeigu matysime,

jog derybos ar pirkimas nepalankūs savivaldybei, galėsime pasitraukti ir iš naujo skelbti arba išvis

atsisakyti.

R. Toleikis tikslinosi dėl eksploatacijos.

R. Norvilienė klausė, ar skaičiavote kas būtų pigiau, ar mokėti palūkanas ar visą sumą

atiduoti privačiam investuotojui.

T. Bartkus atsakė, kad tikslių skaičiavimų nėra, tačiau sumos gautųsi panašios. Sakė, jog

pasiskolinę ir įgyvendinę projektą savivaldybė 15 metų vykdytų eksploataciją, reikėtų ir tai

įskaičiuoti, ką išties sunku pasverti. Taip pat svarbu nepamiršti, kad skolintis gali reikėti ir kitiems

projektams. 

Papildė Jurgita Pryšmantė.

R. Norvilienė tikslinosi, įvardijote jog didesnė suma būtų nepalanki savivaldybei, o

dabartinė suma yra palanki, ką turite omenyje, jog yra palanki.

J. Pryšmantė atsakė, kad maksimali suma iki kurios mes galime sudaryti sutartį su privačiu

investuotoju.

T. Bartkus patikslino, jog CPVA įvertino, kad tokia suma tokiam laikotarpiui nėra žalinga,

tačiau didesnės sumos neleistu ir negalėtume pasirašyti sutarties. 

R. Norvilienė pasisakė dėl investavimo ir sutaupymo. Per metus būtų investuojama iki

pusės milijono eurų, o sutaupoma už elektrą (po įrengto projekto) tik apie 11 500 eur. Kaip čia

palanku ir nepalanku.

T. Bartkus atsakė, kad matote parašytus elektros kaštus, tačiau neįvertinate eksploatacijos,

nes vien Šilalės miesto eksploatacijai šiemet pasirašyta sutartis už 32 000 Eur, po projekto

įgyvendinimo miesto dalies eksploatacijai nebereikės seniūnijai mokėti 32 000 Eur, suma bus

mažesnė nes eksploatuos investuotojai. Visose seniūnijose išleidžiami nemaži pinigai

eksploatacinėms išlaidoms ir remontams.

R. Norvilienė domėjosi dėl preliminarių skaičių eksploatacinėms išlaidoms.

T. Bartkus atsakė, jog neturi suvedę visų seniūnijų eksploatacinių išlaidų, bet kiekvienais

metais priežiūrai yra išleidžiamos nemažos sumos. 
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A. Dambrauskas klausė, kas vykdys priežiūrą jei įmonė bankrutuotu.

T. Bartkus atsakė, kad savivaldybės pagrindinės užduotis bus dėl to sutartyje apsirašyti

kuo daugiau saugiklių, tačiau bankrutavus turtas liktų savivaldybės, o įmonei bankrutavus

nebemokėsime įmokų. 

Papildė A. Jančauskas.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, kiek realiai rajonas gaus naudos iš šio sprendimo ir ar

esate palyginę su kitais panašiais, analogiškais sprendimais.

A. Jančauskas atsakė, kad ekonominio atsipirkimo nebus, pagrindinė nauda yra gyventojų

viešų interesų tenkinimas užtikrinant tinkamą gatvės apšvietimą.

Papildė Tadas Bartkus.

V. Jasevičius pasisakė dėl projekto, jo neatsiperkamumo.

R. Gečienė klausė, ar visi galimi keliai jau buvo išbandyti ieškant finansavimo šaltinių.

T. Bartkus atsakė, kad praeitoje kadencijoje šiam projektui buvo gauta ES lėšų (apie

500 000 Eur), kitą pusę turėjo prisidėti savivaldybė, sąmata buvo 3 000 000 Eur, buvo teiktas

sprendimas dėl vykdymo, tačiau taryba nepritarė.

R. Gečienė klausė, per kiek laiko bus įgyvendinta.

T. Bartkus atsakė, kad per du metus. Po visų procedūrų tik už pusantrų metų galėtume turėti

potencialų investuotoją ir po to dar du metus vyktų įgyvendinimas.

Papildė A. Jančauskas.

Toliau nariai diskutavo apie projektą.

Pasisakė A. Meiženis, R. Norvilienė, A. Jančauskas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl projekto „Šilalės rajono gatvių

apšvietimo modernizavimo investicijų projekto įgyvendinimas valdžios ir privataus subjektų

partnerystės būdu“ įgyvendinimo valdžios ir privataus subjektų partnerystės būdu tikslingumo

(balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 2. NEBALSAVO – 4.

13. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo, esančio Tenenių miestelyje, Tenenių

seniūnijoje, Šilalės rajono savivaldybėje, įrašymas į neprivatizuojamų žemių planus.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybinės žemės sklypo, esančio

Tenenių miestelyje, Tenenių seniūnijoje, Šilalės rajono savivaldybėje, įrašymo į neprivatizuojamų

žemių planus (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

14. SVARSTYTA. Valstybinės žemės ūkio paskirties žemės sklypo, kadastro Nr.

8734/0008:530, unikalus Nr. 4400-0989-2295, esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Kaltinėnų

seniūnijoje, Kaltinėnų miestelyje, nuoma.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybinės žemės ūkio paskirties

žemės sklypo, kadastro Nr. 8734/0008:530, unikalus Nr. 4400-0989-2295, esančio Šilalės rajono

savivaldybėje, Kaltinėnų seniūnijoje, Kaltinėnų miestelyje, nuomos (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

15. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Traksėdžio seniūnijos Dirkintų kaimo

Paupio gatvės geografinių charakteristikų pakeitimas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus tikslinosi dėl piliečio prašymo.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Traksėdžio seniūnijos Dirkintų kaimo Paupio gatvės geografinių charakteristikų pakeitimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

16. SVARSTYTA. Elektros oro linijų atramų pirkimas.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl elektros oro linijų atramų pirkimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

17. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto

nurašymas, išardymas ir likvidavimas.

Edmundas Auškalnis nusišalino nuo 17, 18, 19 ir 20 klausimo svarstymo, priežastį nurodė

ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Virginija Bukauskienė  pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

V. Miknienė klausė, kodėl buvo priimtas sprendimas išardyti.

V. Bukauskienė atsakė, kad buvo gauta pažyma, jog remontas preliminariai kainuotų 4800

Eur, o autobuso remontas ekonominiu požiūriu yra nebetikslingas.

T. Bartkus papildė, jog nuspręsta išardyti ir dalis panaudoti kitiems autobusams.

R. Jonutis tikslinosi ar likutinė vertė tikrai 0 Eur.

V. Bukauskienė atsakė, kad taip.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančio turto nurašymo, išardymo ir likvidavimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. NEBALSAVO – 2.

18. SVARSTYTA. Žemės mokesčio ir valstybinės žemės nuomos mokesčio lengvatų 2025

metams nustatymas.

Raimundas Vaitiekus nusišalino nuo klausimo svarstymo, nurodė priežastį. Artūras

Dambrauskas, Remigijus Jonutis, Stasys Skalauskas, Egidijus Gečas, Birutė Žirlienė, Viktoras

Stancelis, Aistė Giedraitienė, Lineta Dargienė, Vida Miknienė, Erika Gargasė, Rolandas Toleikis,

Raimundė Gečienė, Rimas Vaičikauskas, Akvilė Gargasaitė, Rima Norvilienė, Vitalija

Jankauskaitė-Milčiuvienė, Asta Bataitytė, Rimantas Rimkus, Alfonsas Motuzas nusišalino nuo 18,

19, 20 klausimo svarstymo, priežastį nurodė.

Nelikus kvorumo nusišalinimams nepritarta, klausimas svarstomas iš esmės.

Į posėdžių salę sugrįžo E. Auškalnis.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą, informavo, jog yra pakeitimų

aiškinamajame rašte ir prašė pritrati.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl žemės mokesčio ir valstybinės

žemės nuomos mokesčio lengvatų 2025 metams nustatymo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

19. SVARSTYTA. 2025 metų neapmokestinamojo žemės sklypo dydžio nustatymas.

Raimundas Vaitiekus ir Valdemaras Jasevičius nusišalino nuo klausimo svarstymo,

priežastį nurodė.

Nusišalinimams nepritarta bendru sutarimu, nes nuo šio klausimo buvo nusišalinę 20

tarybos narių ir neliko kvorumo, klausimas svarstomas iš esmės.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.
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Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl 2025 metų neapmokestinamojo

žemės sklypo dydžio nustatymo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

20. SVARSTYTA. Žemės mokesčio tarifų nustatymas 2026 metams.

Algirdas Meiženis, Raimundas Vaitiekus, Valdemaras Jasevičius nusišalino nuo klausimo

svarstymo, priežastį nurodė.

Nusišalinimams nepritarta bendru sutarimu, nes nuo šio klausimo buvo nusišalinę visi

tarybos nariai ir neliko kvorumo, klausimas svarstomas iš esmės.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu – sprendimo

projekto pavadinimą papildyti žodžiais „ ir vėlesniems metams“ ir prašė pritarti.

Papildė T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl žemės mokesčio tarifų nustatymo

2026 metams (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

21. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. sausio 30 d. sprendimo

Nr. T1-22 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025 metų melioracijos darbų, finansuojamų valstybės

biudžeto lėšomis, sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Vida Miknienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė ir paliko posėdžių

salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2025 m. sausio 30 d. sprendimo Nr. T1-22 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025 metų

melioracijos darbų, finansuojamų valstybės biudžeto lėšomis, sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Miknienė.

22. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės saugotinų želdinių kirtimo, kitokio

pašalinimo iš augimo vietos ar intensyvaus genėjimo leidimų išdavimo, prašymų dėl želdinių

atkuriamosios vertės kompensacijos dydžio perskaičiavimo nagrinėjimo, sumokėtos želdinių

atkuriamosios vertės kompensacijos grąžinimo tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu – tvarkos

aprašo 6 punkte išbraukiant žodžius „kitas fizinis ar juridinis asmuo“ ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

saugotinų želdinių kirtimo, kitokio pašalinimo iš augimo vietos ar intensyvaus genėjimo leidimų

išdavimo, prašymų dėl želdinių atkuriamosios vertės kompensacijos dydžio perskaičiavimo

nagrinėjimo, sumokėtos želdinių atkuriamosios vertės kompensacijos grąžinimo tvarkos aprašo

patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

23. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. kovo 30 d. sprendimo Nr.

T1-91 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės lėšų, reikalingų viešųjų želdynų ir želdinių apsaugai,

priežiūrai ir tvarkymui, viešųjų želdynų kūrimui ir želdinių veisimui, želdynų ir želdinių



14

inventorizavimui, viešųjų želdynų ir želdinių būklės ekspertizėms atlikti, skyrimo tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2022 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-91 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės lėšų, reikalingų viešųjų

želdynų ir želdinių apsaugai, priežiūrai ir tvarkymui, viešųjų želdynų kūrimui ir želdinių veisimui,

želdynų ir želdinių inventorizavimui, viešųjų želdynų ir želdinių būklės ekspertizėms atlikti,

skyrimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

24. SVARSTYTA. Užimtumo tarnybos prie Lietuvos Respublikos socialinės apsaugos ir

darbo ministerijos Klaipėdos klientų aptarnavimo departamento Šilalės skyriaus informacija.

Pranešėjai: Jurgita Petraitienė, Mindaugas Macas pristatė informaciją ir atsakė į tarybos

narių užduotus klausimus.

Meras Tadas Bartkus informavo, jog kitas tarybos posėdis planuojamas birželio 26 d.,

komitetų posėdžiai 20 d.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė



ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

30-JAME TARYBOS POSĖDYJE DALYVAVUSIŲ

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS NARIŲ SĄRAŠAS

2025 m. gegužės 22 d.

Šilalė

1. EDMUNDAS AUŠKALNIS

2. ASTA BATAITYTĖ

3. ARTŪRAS DAMBRAUSKAS

4. LINETA DARGIENĖ

5. AKVILĖ GARGASAITĖ

6. ERIKA GARGASĖ

7. EGIDIJUS GEČAS

8. RAIMUNDĖ GEČIENĖ

9. AISTĖ GIEDRAITIENĖ

10. VITALIJA JANKAUSKAITĖ-MILČIUVIENĖ

11. VALDEMARAS JASEVIČIUS

12. REMIGIJUS JONUTIS

13. ALGIRDAS MEIŽENIS

14. VIDA MIKNIENĖ

15. ALFONSAS MOTUZAS

16. RIMA NORVILIENĖ

17. RIMANTAS RIMKUS

18. STASYS SKALAUSKAS

19. VIKTORAS STANCELIS

20. ROLANDAS TOLEIKIS

21. RIMAS VAIČIKAUSKAS

22. RAIMUNDAS VAITIEKUS

23. BIRUTĖ ŽIRLIENĖ
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